

Authorisations in due Form to each other, Copies whereof are transcribed at the End of the present Convention, have agreed to the following Articles.

Article I.

His Excellency General Conway, invested with the abovementioned Full Powers and Authorisations, accepts for the British Proprietors and Holders of the Canada Paper, and in their Names, the Reduction of the said Paper on the Footing of Fifty per Centum for the Bills of Exchange, and such Part of the Certificates as are entitled to the said Payments, and of Seventy-five per Centum for the Ordonnances, Cards, and the remaining Part of the Certificates; and to receive, for the Fifty and Twenty-five per Centum of the reduced Principal, Reconnoissances, or Rent-Contracts, which shall bear an annual Interest, from the First Day of January 1765, of Four and One Half per Centum, to be subjected to the Dixième from the said First Day of January 1765, in as many Reconnoissances as it shall suit the Holders to divide their liquidated Principals into, provided that each Reconnoissance shall not be for more than One Thousand Livres Tournois: Which Reconnoissances shall share the same Fate for their Reimbursement as the other Debts of the State, and shall not be subjected to any Reduction whatsoever.

torités en bonne Forme, dont les Copies sont transcrives à la Fin des Présentes, sont convenus des Articles suivans.

Article I.

Son Excellence Monsieur le Général Conway, revêtu des Plein pouvoirs et Autorités ci-dessus mentionnés, accepte pour les Propriétaires et Porteurs Britanniques du Papier de Canada, et en leur Nom, la Réduction du dit Papier sur le Pied de Cinquante pour Cent pour les Lettres de Change, et telle Partie des Certificats qui y sont assimilés, et de Soixante-quinze pour Cent pour les Ordonnances, Cartes, et le restant des Certificats; et de recevoir pour les Cinquante et Vingt-cinq pour Cent des Capitaux réduits des Reconnoissances ou Contrâts de Rente, portant quatre et demi pour Cent d'Intérêt par An, sujet au Dixième, à compter du premier Janvier 1765, en autant de Reconnoissances qu'il conviendra aux Porteurs de diviser leurs Capitaux liquidés, pourvû que chaque Reconnoissance ne soit pas au dessus de Mille Livres Tournois; lesquelles Reconnoissances suivront pour le Remboursement le Sort des autres Dettes de l'Etat, et ne seront assujetties à aucune Réduction quelconque; le tout conformément aux Arrêts du Conseil rendus